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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
CIUTAT VELLA DEL DIA 3 DE MARÇ DE 2020

En el Palau de Cervelló, situat a la Plaça Tetuán nº 3, de la ciutat de València, a les 19.00
hores del dia 3 de març de 2020.

Davall la Presidència de Sr. Giuseppe Grezzi, es reuneix en sessió ordinària el Consell de
Districte de la Junta Municipal de Ciutat Vella, amb l'assistència dels i les components del
mateix; pel Grup Compromís, Sr. Jesús María Timoneda i Timoneda, Sr. José Miguel de Vicente
Petreñas i Sr. Joan Gregori Berenguer; pel Grup Socialista, Sra. Rosa María Domínguez Gómez i
Sr. Miguel Ángel Ramírez Milán; pel Grup Vox, Sr. José Manuel Fandos Guerrero; pel Grup
Popular, Sr. Pablo Carreres Gargallo i Sr. Iván Escrivá Roig, i pel Grup Ciutadans, Sr. José
Manuel Mora Pla, actuant com a Secretària Sra. Mónica Giner Gandul.

Abans de continuar amb l'ordre del dia, el President vol fer esment a la concentració que en
aquests moments s'està celebrant en la Plaça de la Mare de Deu del Desamparats, per a celebrar
la justícia i la reparació aconseguida per a les víctimes de l'accident de metre de l'any 2006,
manifestant el suport del Consell de Districte a les víctimes, i excusant l'assistència dels membres
del Consell a la concentració, a causa de la convocatòria de la sessió.

Oberta la sessió per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'ordre del dia
i s'adopten els següents Acords.
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1 RESULTAT: SOBRE LA MESA
ASSUMPTE:
APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR DE DATA 10 DE FEBRER DE
2020

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PROPOSTES DELS GRUPS DE TREBALL

ACTIVITATS ECONÒMIQUES

Pren la paraula el coordinador del grup d'Activitats Econòmiques, el vocal Jesús Mª
Timoneda, informant que tan sols s'ha tingut temps per a celebrar una reunió del grup de treball,
on els membres han pogut presentar-se i conéixer-se, i fer un repàs del que s'ha fet en la
legislatura passada. Se sent satisfet per l'assistència de diverses associacions, entre elles una
nova, l'Associació de veïns de Velluters.

MOBILITAT

Pren la paraula el vocal José Miguel de Vicente, explicant que, atés que aquest grup no
existia anteriorment, la primera reunió ha servit com una primera presa de contacte, oferint
informació per a inscriure's. Es van intercanviar idees encara que no es van fer propostes formals,
però es troba molt satisfet amb l'assistència de 10 persones a aquest grup, tant d'associacions com
de veïns.

CULTURA

Pren la paraula el vocal Joan Gregori, informant que en la reunió constitutiva del grup de
cultura es van produir les presentacions dels membres i es van rendir comptes dels projectes
pendents i del pressupost disponible, i que la pròxima reunió del grup de treball tindrà lloc el 12
de març, on s'analitzaran les propostes que es presenten.

URBANISME

La vocal coordinadora Rosa Domínguez informa que en la reunió del grup de treball
d'Urbanisme es van avaluar les activitats plantejades en l'anterior exercici i es va aprovar
desenvolupar determinades activitats que van quedar pendents d'executar, com per exemple:-
Passejos de Jane, a celebrar el 9 i 18 de maig, en dissabte. Així mateix el dimarts 19 de maig
tindrà lloc una sessió de treball amb la coordinadora d'aquests grups per a explicar en què
consisteixen aquests passejos amb perspectiva de gènere.
- Està pendent així mateix de tancar una ruta sobre el Sant Greal, que era una proposta de
Francisca Real.- Premis fotogràfics de Jarque. Es realitzarà un acte el mes de juny per a exposar
els treballs a la sala d'exposicions de la planta baixa del carrer el Micalet i entregar els
diplomes.Altres temes que van sorgir van ser els relatius als entorns degradats, solars, nivell
d'execució habitatges AUMSA, estat d'obres de l'edifici Dr. Collado…Així mateix dona trasllat
de la voluntat de la Vicealcaldessa Sandra Gómez de tindre  una reunió monogràfica per a donar
compte del PEP de Ciutat Vella a tot el veïnatge del districte, entre final de falles i setmana
Santa.
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BENESTAR SOCIAL

El vocal Miguel Ángel Ramírez informa que el passat 25 de febrer va tindre lloc la reunió
constitutiva del grup per a un primer contacte, amb l'assistència de dues veteranes, Josefa Ridaura
i Pepa Petrer, i altres companys del grup Popular. Dona la benvinguda a l'Associació de Velluters
i informa que la pròxima reunió tindrà lloc el 23 de març a les 19 hores, convidant al públic
assistent a participar en el grup.

El President pregunta als membres si volen fer alguna pregunta o proposta sobre aquest
tema. 

Intervé el vocal Iván Escrivá a l'efecte de sol·licitar que si és possible, no coincidisquen
dues reunions dels grups de treball en el mateix temps i espai. Afirma, que, respecte al grup
d'activitats econòmiques, l'assistència ha sigut molt fluixa a causa de la mala gestió que s'ha fet
d'aquest grup, sol·licitant que en aquest exercici es gestione millor.Intervé el vocal Jesús
Timoneda replicant que aqueixa visió negativa és molt particular, perquè l'assistència de dues
associacions al grup de treball demostra que es poden fer coses. En la legislatura passada es van
fer projectes, com per exemple, el projecte de Jardí discontinu, que va tindre molt d'èxit entre els
comerciants i el veïnatge. Coses es fan, s'han tractat de solucionar coses, però assenyala que
l'àmbit dels grups de treball és limitat. Per exemple, es va tractar de buscar solucions al problema
que hi ha en el districte dels apartaments turístics, però no es té capacitat d'intervindre referent a
això, únicament de traslladar al Consell de Districte les propostes del grup.

Intervé el vocal Pablo Jacobo Carreres, a fi de donar la benvinguda als nous membres dels
grups de Benestar Social i Cultura, i donar l'enhorabona al treball realitzat pel grup de Benestar
social; el treball realitzat per Pepa Petrer en el Consell de Salut ha sigut admirable. En matèria de
cultura, per a millorar respecte a exercicis passats, comentar que s'han donat suport a les
iniciatives que s'aproximaven més a la ideologia de l'equip de govern. El vocal Joan Gregori
Berenger agraeix l'observació realitzada i afirma que es tindrà en compte.

Intervé la Presidència per a mostrar el seu agraïment a qui participe en els grups de treball.

3 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000017-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
MOCIÓ QUE PRESENTEN EL PORTAVEU DEL GRUP POPULAR PABLO CARRERES
JACOBO GARGALLO I EL VOCAL IVÁN ESCRIVÁ ROIG SOBRE PETICIÓ DE
SUPORT I CONSIDERACIÓ PER PART DE LA PRESIDÈNCIA DE LA JUNTA DE
DISTRICTE PER A LA UNIÓ MUSICAL CENTRE HISTÒRIC

SANTIAGO BALLESTER CASABUENA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL
POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTA CONJUNTAMENTE EL PORTAVOZ PABLO
JACOBO CARRERES GARGALLO CON DNI 45.634.009-P Y EL VOCAL IVAN
ESCRIVÁ ROIG CON DNI 73.778.041-K A LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT
VELLA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR
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La Unió Musical Centre Històric de Valencia, nace en el año 2015 de la iniciativa de un
grupo de personas que apostaron decididamente de dotar a la Ciutat Vella de una banda de
música propia y singular que regara de música y arte las plazas, las fiestas y los distintos eventos
del corazón de la ciudad.

En menos de cinco años ya cuenta con una plantilla de más de 50 músicos de diversas
edades unidos por una pasión tan arraigada en Valencia como lo es la música. Además presentan
una actividad extraordinaria en cifras superando los 15 conciertos anuales, más de 50 actos y más
de 500 asistentes a sus conciertos. 

Es por tanto una entidad que lleva el talento y el nombre de Ciutat Vella allá donde va,
estando presente en la mayoría de las festividades de la ciudad de Valencia, como las Fallas,
Semana Santa del Cabañal, fiestas Vicentinas, San Juan Bautista, fiestas de Nuestra señora del
Carmen, entrada de Moros y Cristianos de Valencia entre otras.

Cabe destacar además que desde el curso 2018-2019, cuenta con su propia Escuela de
Música donde formar las próximas generaciones de músicos que garanticen la pervivencia de esta
iniciativa histórica para nuestra ciudad como supone la Unió Musical Centre Històric.

Una labor constante y digna de admiración que, quisiéramos recordar, que a propuesta de
este Grupo Popular fue galardonada por esta Junta de Distrito por unanimidad en el año 2018.

Sin embargo, toda esta actividad y sacrificio por parte de sus miembros no recibe el apoyo
ni la consideración que cabría esperar por parte de un consistorio que prefiere untar y regar a
determinadas entidades de dudosa utilidad y actividad, primando los trasfondos ideológicos, las
amistades y favoritismos pseudoculturales y linguísticos por encima de todo lo demás.

Prueba de ello ha tenido lugar recientemente, cuando desde la Unión Musical Centre
Históric se le solicitaba al presidente de esta Junta de Distrito el Sr. Grezzi una reunión con el fin
de abordar aspectos relacionados con la continuidad del local en el que actualmente desarrollan
su labor formativa en la calle Pintor Zariñena. la respuesta a esta petición de reunión fue la
siguiente: “No tenemos locales”

Una respuesta que, con mucha tristeza para los que formamos este grupo popular, parece
reflejar la voluntad de trabajo y compromiso de los nuevos responsables de esta Junta de Distrito,
alejados de lo propio, de lo nuestro.

Mal comienza usted Sr. Grezzi y demás grupos afines e esta Junta, y permítanos utilizar un
símil musical y es que en algún momento tendrá que comenzar a dirigir de manera responsable
esta orquesta si no quiere ver como con el tiempo su batuta acabe molestando a sus propios
músicos.

En base a la anterior exposición planteamos la siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO 
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1) Instar al Sr. Grezzi a concertar una reunión con los representantes de la Unió Musical
Centre Històric donde puedan ser escuchados, tenidos en cuenta y puedan analizarse sus
necesidades y demandas.

2) Instar al equipo de gobierno a apoyar e impulsar la inversión y las acciones necesarias
que permitan la pervivencia y continuidad de la Unió Musical Centre Històric de Valencia.

DEBAT: 

Després de l’exposició de la Moció pel vocal Pablo Jacobo Carreres, del grup Popular, el
President desitja fer un parell de comentaris per al·lusió, abans de cedir la paraula al vocal
coordinador del grup de cultura, Joan Gregori.Intervé la Presidència per a aclarir, que en la
Moció original s'usa l'expressió “aquest consistori prefereix untar”, i ara el vocal del PP no l'ha
llegit, amb la qual cosa vol entendre que la retira, perquè en cas contrari seria una difamació. 

El vocal Pablo Jacobo Carreres afirma que canvia l'expressió de “untar” per
“unflar”.Prossegueix el President per a explicar que des del Consistori es donen ajudes a
qualsevol mena d'Associació de tot espectre ideològic. D'altra banda, no té cap constància que la
Unió Musical li haja demanat mantindre una reunió, i no és cert que no s'haja concedit la
mateixa, perquè ell rep a tothom. 

El vocal Pablo Jacobo Carreres diu que és el que ell li ha traslladat el president de
l’Associació, al que Giuseppe Grezzi li replica que si el president ha assistit al Consell que es
manifeste a tal respecte, perquè no és cert.

Intervé el vocal Joan Gregori per a en primer lloc, compartir amb el grup popular l'interés
per la música com a element vertebrador de l'activitat cultural valenciana, i les seues agrupacions,
que es demostra al llarg de la comunitat valenciana. És més, es tira a faltar aquest tipus
d'iniciatives a la ciutat de València i sobretot a Ciutat Vella. Prova d'això és que l'any 2018 se li
guardonarà des d'aquest mateixa Junta de Districte. En això es coincideix. Quant a la qüestió
concreta de la reunió, s'arbitraran a aquest efecte els mitjans necessaris a través del conducte
reglamentariEl President pren nota per a concertar una reunió, perquè a ell no li constava tal fet;
prendran nota de les peticions de la Unió musical del Centre Històric i es traslladaran a les
Delegacions competents. 

El President proposa una Moció alternativa, que es reba a l'Associació des del grup de
treball d'Activitats Culturals i a partir d'ací es facen les peticions que es consideren dins de les
posibilitats que té l'Ajuntament.

ACORD:

S'aprova per unanimitat la moció alternativa.
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4 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000017-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
MOCIÓ QUE PRESENTEN EL PORTAVEU DEL GRUP POPULAR PABLO CARRERES
JACOBO GARGALLO I EL VOCAL IVÁN ESCRIVÁ ROIG SOBRE RECONSIDERACIÓ
DEL CANVI D'ÚS A LA PARCEL·LA DE LA PLAÇA LOPEZ CHAVARRI

SANTIAGO BALLESTER CASABUENA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL
POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE EL PORTAVOZ PABLO
JACOBO CARRERES GARGALLO CON DNI 45.634.009-P Y EL VOCAL IVAN
ESCRIVÁ ROIG CON DNI 73.778.041-K A LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT
VELLA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR

 

El pasado lunes 17 de febrero un numeroso grupo de vecinos de la Plaza de Lopez
Chavarri, en el corazón del Barrio del Carmen, llevaron a cabo una concentración de protesta
para tratar de evitar que el solar donde la mayoría desea un jardín se destine finalmente a un
edificio de viviendas.

Una protesta legítima por parte de estos vecinos que han visto como el Gobierno del
Rialto, pasando por alto los intereses de sus vecinos, a través del Plan de Ciutat Vella, catalogaba
la parcela de la plaza Músico López Chavarri como residencial pública.

Un Plan que reserva la propiedad como residencial dotacional cuando lo que en realidad
desean la inmensa mayoría de los vecinos es un espacio ajardinado.

Este hecho es una prueba más del valor de la palabra del Sr. Alcalde y sus socios de
gobierno quienes presumen de la iniciativa “Valencia ciudad de plazas”, y se les llena la boca de
querer humanizar las vías públicas desde el reencuentro ciudadano, la movilidad sostenible, la
ecología urbana, el paisaje y la infraestructura verde.

Por lo visto toda esa exhibición de “ecologismo”, “humanización” y “democratización” no
tiene cabida en este singular enclave del Barrio del Carmen donde sus vecinos, ante la total
desconfianza hacia su ayuntamiento ha ido recopilando cientos de firmas para acompañar sus
escritos y alegaciones para evitar lo que sería un grave error a espaldas y a expensas de quienes
viven y pagan en Ciutat Vella.

Dese un paseo por esta plaza Sr. Grezzi, mire con atención las pancartas que desde los
balcones le piden que no permita que en esta plaza ya urbanizada, con las aceras terminadas y
donde todos queremos una zona arbolada, luminosa y de descanso al servicio de todos acabe
cegada por el hormigón y la cabezonería de los que toman las decisiones desde sus despachos
consistoriales.

En base a la anterior exposición planteamos la siguiente:
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PROPUESTA DE ACUERDO 

 

1)      Instar al equipo de gobierno a reconsiderar el cambio de calificación de la parcela de
Lopez Chavarri.

2)         Atender las alegaciones y peticiones vecinales que acompañadas de centenares de
firmas les están haciendo llegar con respecto a este cambio de catalogación.

DEBAT:

Intervé el President per a explicar que les mocions núm. 4 i núm. 7 presentades pel Grup
Popular i Ciutadans. respectivament, es debatran de manera conjunta. Cedeix en primer lloc la
paraula al vocal Pablo Jacobo Carreres, del grup Popular, qui procedeix a exposar la seua Moció.

El President cedeix la paraula al vocal de Ciutadans, José Manuel Mora, qui afegiria com a
proposta d'acord paralitzar qualsevol acció de l'Ajuntament de València sobre aqueixa parcel·la
fins que la Corporació es reunisca amb els veïns per a atendre aquestes demandes.

Intervé la vocal Rosa Domínguez a fi de matisar que aquesta Moció es va presentar ja en el
Ple de l'Ajuntament, per la qual cosa li demana a la Secretària que emeta un informe a fi de veure
si és admissible que es debata en el Consell de Districte mocions que ja s'han presentat en el Ple
de l'Ajuntament.

Prossegueix la vocal Rosa Domínguez argumentant que li crida l'atenció que siga el Partit
Popular, per la seua experiència a l'Ajuntament, qui presente aquesta Moció (no així Ciutadans
per l'escàs nivell polític que han demostrat en aquests 5 anys) ja que és el mateix Partit Popular,
per a complir la llei, qui converteix aquesta parcel·la d'espai lliure a dotacional l'any 2001.
Aquesta parcel·la estava qualificada com a espai lliure, en el planejament de Ciutat Vella, però la
Conselleria no li va donar el vistiplau, per la qual cosa, l'any 2001, el Partit Popular la converteix
en sòl dotacional. La definició d'un edifici en la citada plaça data de l'any 2013, en virtut d'una
resolució de la Conselleria de Cultura que obliga l'Ajuntament a protegir la trama històrica. Si
l'Ajuntament no respectara la qualificació d'aquesta plaça, Cultura l'obligaria a rectificar. No és
una qüestió solament de l'Ajuntament de València, a més el que fa el PP és baixar l'edificabilitat,
baixa una altura, perquè siga menys agressiu. És una qüestió de complir la llei, i si es té algun
dubte, es poden dirigir a la Conselleria de Cultura, que és qui marca les directrius en matèria de
protecció de patrimoni.

  El vocal Pablo Jacobo Carreres replica que es mantenen en la seua postura, que han
recollit una voluntat i una sensibilitat veïnal.

La vocal Rosa Domínguez matisa que, és la Conselleria qui diu que s'ha d'edificar per a
mantindre la trama; l'única cosa que s'ha pogut fer és baixar l'edificabilitat; de totes maneres, la
Vicealcaldessa Sandra Gómez convocarà una reunió sobre el PEP de Ciutat Vella, on es recullen
totes aquestes directrius i s'explicarà als veïns que assistisquen a aquesta.

ACORD:
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Es procedeix a votar la moció sent rebutjada per6 vots en contra (Presidència, Compromis,
PSPV), 4 a favor (Ciutadans, Partit Popular i Vox).

5 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000017-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
MOCIÓ QUE PRESENTEN EL PORTAVEU DEL GRUP POPULAR PABLO CARRERES
JACOBO GARGALLO I EL VOCAL IVÁN ESCRIVÁ ROIG SOBRE PARALITZACIÓ
DELS CANVIS DE LES LÍNIES DE L'EMT EN EL DISTRITO DE CIUTAT VELLA

SANTIAGO BALLESTER CASABUENA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL
POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE EL PORTAVOZ PABLO
JACOBO CARRERES GARGALLO CON DNI 45.634.009-P Y EL VOCAL IVAN
ESCRIVÁ ROIG CON DNI 73.778.041-K A LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT
VELLA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR

El pasado 6 de febrero el concejal Giuseppe Grezzi anunció un importante cambio en la
movilidad del centro de la ciudad que va a afectar a miles de usuarios de la Empresa Municipal
de Transporte. Una decisión impuesta por el equipo de gobierno del Ayuntamiento de Valencia
que no ha sido consultada a los vecinos de Valencia y que no cuenta con el consenso necesario,
como han puesto de relieve varios de los actores implicados, como los comerciantes.

La peatonalización de la Plaza del Ayuntamiento y de la Plaza la Reina no tiene por qué
conllevar una restricción del transporte público como el proyectado por el equipo de gobierno.

Con las medidas que se van a poner en marcha a partir del 23 de marzo, al menos 10 líneas
de la  EMT, entre ellas las números 72, 71, 70, 28, 16, 26, 13, 11,10, 8, 4, verán modificados de
forma considerable sus actuales recorridos, al suprimirse de  sus itinerarios las paradas  que hasta
la fecha realizaban en la Plaza la Reina o en la Plaza del  Ayuntamiento.

Ello va tener una doble consecuencia. Por una parte, los vecinos de Ciutat Vella usuarios
de estas líneas verán cómo aumenta la distancia que deben de recorrer para coger el autobús ya
que no podrán hacerlo en las mencionadas plazas y se tendrán que desplazar a la calle Xátiva, a
la Plaza Tetuán, a la calle Barcas o coger la C1 y hacer transbordos con las molestias que ello
implica principalmente, para las personas mayores y /o con movilidad de reducida.

Por otra parte, la modificación de las líneas de la EMT también va a afectar a los
comerciantes del centro histórico ya que se aísla al centro por el importante recorte del transporte
público, lo que provocará que muchas personas dejen de acercarse a nuestros comercios y
apuesten por otras zonas de la ciudad debido a la falta de líneas que llegan hasta la Plaza del
Ayuntamiento y la Plaza de la Reina y, por tanto, a lugares céntricos y emblemáticos de la ciudad
como el entorno del Mercado Central y la Plaza Redonda.
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Las víctimas de la remodelación del tráfico en el centro de la ciudad no deben ser los
usuarios del transporte público quienes deberían estar en el centro de la agenda de los
responsables políticos. No se pueden adoptar medidas que supongan un retroceso de los derechos
y beneficios de los usuarios del transporte público.

Por todo ello, el Grupo Popular en la Junta Municipal del Distrito de Ciutat Vella presenta 
las siguientes:

 

PROPUESTAS DE ACUERDO

 

1-      Paralizar todos los cambios anunciados en las líneas de la EMT y en la ordenación
del viario como consecuencia de la peatonalización de la Plaza del Ayuntamiento y de la Plaza de
la Reina hasta tener el consenso necesario con los agentes afectados y recabar los trámites e
informes necesarios.

2-      Garantizar que las actuales líneas que tienen parada en la Plaza de la Reina y la Plaza
del Ayuntamiento mantengan su itinerario mientras no exista un consenso entre usuarios y
vecinos que avale una posible modificación.

 

DEBAT:

Després de la lectura de la Moció pel vocal Iván Escrivá, del grup Popular, el President
cedeix la paraula al vocal José Miguel de Vicente.

José Miguel de Vicente argumenta que ens tornem a trobar amb una Moció que ja ha sigut
presentada i debatuda en el Ple, i va ser votada i rebutjada, per la qual cosa no sap si això serà
una constant en aquest mandat amb la finalitat de saturar a les Juntes municipals de Districte o
allargar el moment en què puga intervindre la ciutadania en el Consell. En qualsevol cas,
utilitzant una economia del llenguatge es podria haver dit en la Moció que s'acordara “paralitzar
tots els canvis”, perquè sembla que aqueixa siga la intenció. S'està fent un treball per a posar a
València a l'avantguarda de les ciutats europees, en mobilitat sostenible, en accessibilitat…, No
és un pla que haja sorgit del no-res, sinó que ha sigut un pla treballat durant molt de temps, amb
desenes de funcionaris de mobilitat, de la *emt, analitzant línia per línia, no és cap imposició. Els
canvis afecten a 10 línies, al 3% dels viatgers totals. En actualitat, la plaça de l'Ajuntament és una
estació d'autobusos. Si es té en compte que amb aquestes actuacions en la Plaça de l'Ajuntament i
Plaça de la Reina es poden guanyar més de 12000 m² per al passeig dels ciutadans, el benefici és
palpable. La línia C1 garanteix la perfecta accessibilitat al centre amb els bescanviadors de Plaça
Tetuán, que funcionaran cada 4 minuts. Es garanteix l'accés amb vehicle privat als residents,
l'accés als vehicles d'emergència, a aparcaments públics, als serveis bàsics. Es garanteix tota
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l'accessibilitat necessària al centre. Votar a favor d'aquesta moció seria votar en contra d'una
ciutat i un districte més sostenible i més amable. Aquest equip de govern no vol això.

Prén la paraula el vocal Iván Escrivá, replicant que el Consell de Districte està per a tractar
assumptes d'interés dels veïns, per la seua major proximitat, no per a plantejar les mocions que li
interessen a l'equip de govern; d'altra banda, no s'ha contestat respecte al tema que s'allargaran
més les parades que estan dins. A més, té una notícia del dia 21 octubre on totes les persones que
es queixaven de les modificacions,a data 3 de març segueixen igual, la qual cosa vol dir que no
s'ha fet durant 4 mesos la faena que s'havia de fer. Pregunta el President on ha aparegut aqueixa
notícia, per la qual cosa el vocal Iván Escrivá s'acosta a la seua taula i li ensenya la retallada del
periòdic, verificant el President que la notícia correspon a “Les Províncies”. El vocal Iván
Escrivá replica que ha aparegut en més mitjans, però no ha portat les retallades perquè no els
pensava llegir.

El President vol afegir un parell d'informacions que considera interessants; primer, explicar
que el projecte de priorització del transport públic és part de les estratègies i dels programes
d'actuació del Pla de Mobilitat Urbana sostenible, que es va aprovar l'any 2013 pel Partit Popular:
en concret, el Programa 1.2 Pla centre de millores per als vianants, i després el Programa 6.1
Priorització de la circulació del transport en superfície a la ciutat, i en la proposta d'actuació,
millora de la velocitat comercial de l'EMT, actuacions prioritàries en la millora de la velocitat de
l'EMT i el Programa 7.1 Reordenació i nou disseny de la xarxa d'autobusos d'EMT València.
Després hi ha un Mapa en el pla de mobilitat en la web de l'Ajuntament, on es diu on s'ha de
prioritzar el transport públic; entre altres, al carrer Colón, on es diu que per a prioritzar, s'ha de
fer un carrer Colón de qualitat perquè es puga accedir. A més, en la legislatura passada, totes les
entitats i ciutadans van participar en els processos participatius per a fer un decàleg per a després
convertir en zona de vianants la plaça de la Reina. A la plaça de la Reina arriben 11 línies, per la
qual cosa s'ha convertit en una estació d'autobusos. Tothom està d'acord en la conversió en zona
de vianants de la plaça de la Reina. Si es converteix en zona de vianants la plaça de la Reina on
arriben 11 línies, s'ha deposar en marxa un sistema perquè es puga connectar a la gent amb els
autobusos, per això es creen sistemes basats en el projecte de mobilitat, amb la creació de dos
bescanviadors i aqueixa línia C1 que tindrà una freqüència de 4 minuts. Tindrem una qualitat del
servei més adequada amb en línia C1 i les altres línies per a anar directament als voltants de la
Plaça de l'Ajuntament i de la Reina. Una altra estratègia és fer un eix per a vianants des de
l'estació del nord fins a la plaça de la Reina. Això és una cosa compartida, paralitzar això seria
paralitzar la conversió en zona de vianants i seria anar en contra de l'aprovat l'any 2013 pel Partit
Popular. És un treball equilibrat perquè la gent puga arribar al centre de la ciutat i gaudir d'un
entorn que ara mateix és una rotonda, ara mateix no és un plaça. De fet, el 90% dels vehicles que
passa per plaça són de pas i tothom ho sap.

El vocal Iván Escrivá replica que no estan en contra de l'objectiu, el que critica la Moció
són les formes i el consens, que actualment no hi ha; fa falta molt consens per a mantindre i posar
en marxa aquest projecte.

El President insisteix que ha comentat abans el procés participatiu que hi ha hagut i la taula
de mobilitat, que s'ha reunit 30 vegades i on s'han recollit totes les pretensions dels comerciants i
dels veïns. No vol incidir més en el tema a fi de no robar temps a les intervencions veïnals; la
proposta que vol fer és efectuar una presentació amplia el dimarts a les 19 hores, perquè es puga
conéixer la proposta pel veïnatge de Ciutat Vella.
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Intervé el vocal de Vox, José Manuel Fandos, a fi de fer una matisació, perquè treballa al
carrer de la Mar. Si hi ha 300 places de pàrquing en la Plaça de la Reina i aqueixos vehicles han
d'eixir pel carrer de la Mar, i allí també hi ha diversos pàrquings privats més dos Carrefour
express, l'eixida per aqueix carrer és una bogeria, aqueix carrer seria intransitable. El President li
contesta que s'està parlant d'un trànsit que no és molt intens, que s'ha calculat. Dins del projecte
participatiu s'ha dit que no es volia un trànsit per la plaça, i tal com està configurada la plaça,
l'eixida del trànsit ha de ser pel carrer de la Mar. Es el carrer que es té per a donar servei. Intervé
el vocal José Miguel de Vicente a fi d'aportar que es pot parlar d'aquestes qüestions en el grup de
treball de Mobilitat.

El President informa de nou que es convocarà una reunió el dimarts per a explicar totes
aquestes qüestions i aprofundir, a les 7 de la vesprada. No es pot acceptar la proposta, però estan
a la seua disposició per a poder explicar-ho amb més detall dimarts vinent.

Intervé el vocal de Ciutadans, José Manuel Mora, a fi de dir que s'adhereix al sentit del
consens que ha demanat el Partit Popular. D'altra banda vol afegir que ha sigut una falta de
respecte per part de la vocal del PSOE parlar de manera pejorativa sobre el nivell del grup
Ciutadans. Si es posa a parlar ell del nivell del PSOE podrien estar fins a la matinada. El
President diu que ha passat el seu torn per a fer aqueixa rèplica, que podia haver demanat la
paraula en el torn de preguntes i que s'ha d´intentar mantener un ordre, perquè en aquest moment
s'ha passat a la votació, i no es pot obrir un diàleg referent a això.

ACORD:

Es procedeix a votar la moció sent rebutjada per 5 vots en contra (Compromis, PSPV), 1
abstenció (Presidència), 4 a favor (Ciutadans, Partit Popular i Vox).

6 RESULTAT: RETIRAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000017-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
MOCIÓ QUE PRESENTEN EL PORTAVEU DEL GRUP POPULAR PABLO CARRERES
JACOBO GARGALLO I EL VOCAL IVÁN ESCRIVÁ ROIG SOBRE ACCIONS PER A LA
RECUPERACIÓ DE L'ALBUFERA

SANTIAGO BALLESTER CASABUENA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL
POPULAR

MOCION QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE EL PORTAVOZ PABLO
JACOBO CARRERES GARGALLO CON DNI 45.634.009-P Y EL VOCAL IVAN
ESCRIVÁ ROIG CON DNI 73.778.041-K A LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT
VELLA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR

 

Con carácter general, los humedales son espacios naturales especialmente vulnerables. La
Albufera de Valencia, gravemente afectada en la actualidad por distintas complicaciones, no es
una excepción. Desde hace años, y con más intensidad recientemente, los expertos apuntan que la
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Albufera se encuentra en un estado crítico, como consecuencia de los vertidos industriales y
agrícolas, los aportes hidráulicos insuficientes, la mala calidad del agua y la acumulación de una
capa de lodos tóxicos y metales pesados en el fondo. Una combinación que resulta nociva para la
fauna y la flora que habita el lago, lo que, unido a la carencia de aportes suficientes de agua de
calidad, hace que la salud de la Albufera sufra actualmente una situación particularmente
complicada.

 

Ante esta situación, el pasado 31 de octubre el Pleno del Ayuntamiento de Valencia
acordó, por unanimidad de todos los grupos políticos, una serie de actuaciones sobre el Parque
Natural de la Albufera. Entre ellas, destacan la reclamación a la Confederación Hidrográfica una
asignación del río Xúquer de al menos 70 hm3; reclamar a las Administraciones implicadas
actuaciones en mate-ria de depuración de agua; instar al Gobierno de España a establecer un Plan
de Aprovechamiento de aguas depuradas para destinarlas a usos agrícolas, que permita mantener
el estado ecológico de los humedales; dotar de recursos eco-nómicos suficientes para el
mantenimiento y la mejora del Parque Natural de la Albufera; y, en especial, el dragado de
aquellas zonas que se acuerde por criterio técnico del Servicio Devesa-Albufera. Además, el
Pleno municipal acordó instar a la Generalitat a acelerar la aprobación del Plan Rector de Usos y
Gestión (PRUG) del Parque Natural y a impulsar definitivamente la candidatura de declaración
de la Albufera como Reserva de la Biosfera (UNESCO).

 

Transcurridos tres meses desde la adopción de este acuerdo, nos encontramos con unos
Presupuestos para el ejercicio 2020 que, lamentablemente, no prevén un incremento suficiente
para dotar de los recursos necesarios para la mejora del Parque Natural en general y de su lago en
particular. A la vista de lo anterior, consideramos necesario ponerse en acción sin mayor
dilación, emprendiendo acciones contundentes como acometer un dragado de calado del lago.

 

Según un estudio de la Universidad Politécnica de Valencia (UPV), el problema actual al
que se enfrenta la Albufera se solucionaría con una mayor aportación de agua, acompañado de
actuaciones de dragado del lago. Para emprender este ambicioso proyecto, y siendo conscientes
del elevado coste económico del dragado completo del lago, desde el Grupo Popular,
proponemos empezar por elaborar un “PROYECTO PILOTO”, que nos permitirá comprobar su
efectiva incidencia sobre el estado ecológico del mismo y con base a los resultados obtenidos,
abordar el inicio de un futuro “Plan de Dragado Integral de la Albufera”.

 

A tal fin, proponemos que este proyecto piloto sea financiado con fondos europeos, a
través de programas de la Comisión como LIFE, para el medio ambiente; Horizonte 2020, para
actuaciones de investigación e innovación; o Interreg Europe, para desarrollar proyectos en
cooperación con otras regiones europeas.
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Ante la situación de emergencia climática por la que atraviesa la Albufera, la necesidad de
buscar soluciones financieras audaces a esta problemática resulta más urgente que nunca. Por
ello, proponemos, por último, impulsar el llamado “mecenazgo medioambiental”, a fin de
corresponsabilizar a la sociedad civil en la conservación de nuestros Espacios Naturales
Protegidos, estableciendo un marco normativo favorable a la colaboración financiera privada en
esta materia.

 

A este respecto, el Decreto 71/1993, de 31 de mayo, del Gobierno valenciano, de régimen
jurídico del Parque Natural de la Albufera, prevé, en su artículo 8, la posibilidad de recibir, junto
con las aportaciones procedentes de la Conselleria de Medio Ambiente y del Ayuntamiento de
Valencia, “colaboraciones de otros órganos o de corporaciones públicas o privadas que puedan
presentar interés en coadyuvar a la mejor gestión del parque”. Este precepto encuentra su
correlato a nivel nacional en el artículo 30.4 de la Ley 30/2014, de Parques Nacionales, donde
igualmente se contempla la financiación privada.

 

Sin embargo, en el caso de la Comunitat, la ausencia de normativa propia sobre mecenazgo
en el ámbito medioambiental deja en la práctica sin efectos la previsión anterior, al no permitir a
las empresas que apoyen este tipo de obtener proyectos, los beneficios fiscales previstos en la
actual Ley del Mecenazgo de la Comunitat Valenciana. Por ello, creemos de vital importancia la
extensión del ámbito de aplicación de la actual ley autonómica de mecenazgo a los proyectos de
carácter medioambiental, a fin de configurar un marco normativo favorable a la mejora de la
conservación de los Espacios Naturales Protegidos de la Comunitat y, en especial, de nuestro
Parque Natural de la Albufera.

 

 

Por todo lo expuesto, el Grupo Popular presenta las siguientes

 

 

PROPUESTAS DE ACUERDO

 

1ª. Que el Ayuntamiento de Valencia impulse la captación de financiación, a través de
fondos europeos, para desarrollar un proyecto piloto de dragado del lago de la Albufera, que será
consensuado con expertos de las distintas Administraciones y sectores con actividad en el Parque
Natural.
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2ª. Que el Gobierno Municipal dote de mayores recursos humanos a la Oficina Técnica de
Proyectos Europeos para que impulse y apoye administrativamente, entre otros, dicho proyecto,
asegurando su correcta ejecución y su justificación ante la Comisión Europea.

 

3ª. Instar a la Generalitat Valenciana a realizar las modificaciones presupuestarias
oportunas para incrementar los recursos económicos destinados a actuaciones de mejora e
inversiones en el Parque Natural de la Albufera, así como a emprender acciones de captación de
fondos europeos, que complementen los que, en su caso, obtenga el Ayuntamiento de Valencia.

 

4ª. Instar a la Generalitat a incluir el mecenazgo medioambiental dentro del ámbito de
aplicación de la Ley 20/2018, de 25 de julio, de la Generalitat, del mecenazgo cultural, científico
y deportivo no profesional en la Comunitat Valenciana, a fin de establecer un marco normativo
favorable a la colaboración financiera privada en la conservación de nuestros Espacios Naturales
Protegidos.

7 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000062-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
MOCIÓ QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUP POLÍTIC CIUTADANS JOSÉ MANUEL
MORA PLA SOBRE PARALITZACIÓ D'INICIATIVA EN LA PLAÇA MÚSIC LÓPEZ
CHAVARRI

NARCISO ESTELLES ESCORIHUELA - PORTAVEU ADJUNT - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS  JOSÉ MANUEL MORA PLA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, AL CONSEJO DE DISTRITO DE CIUTAT VELLA. 

El Plan Especial de Protección (PEP) de Ciutat Vella aprobado por el Ayuntamiento de
Valencia el pasado 14 de noviembre de 2019, y con el visto bueno de la Comisión Territorial de
Urbanismo de la Generalitat Valenciana desde el mes de febrero de 2020, contempla en la Plaza
Músico López Chavarri una parcela bajo el número 54312 con el uso dotacional público
residencial como “Equipamiento Residencial Dotacional SQR.

En esa parcela se prevé un dotacional con un edificio donde se prevén tres plantas, planta
baja y dos alturas.

Los vecinos residentes en la citada plaza presentaron, en su momento, alegaciones al
destino de la parcela en el PEP siendo desestimadas.

Los vecinos han iniciado movilizaciones con el fin de que no se construya edificio alguno
en la parcela y esta se reclasifique para zona verde ampliando la ya existente.
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  Por todo ello, desde el grupo de Ciudadanos pedimos,

                       1.-  Paralizar cualquier actuación iniciada o prevista en el Ayuntamiento de
Valencia sobre dicha parcela, hasta tanto en cuanto el consistorio se reúna con los vecinos de la
plaza para escuchar sus peticiones y ver la posibilidad de atender las demandas.

DEBAT

(Aquesta moció és debatuda de manera conjunta amb la moció número 4 del grup Popular)

ACORD:

Es procedeix a votar la moció sent rebutjada per6 vots en contra (Presidència, Compromis,
PSPV), 4 a favor (Ciutadans, Partit Popular i Vox).

8 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000062-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
MOCIÓ QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUP POLÍTIC CIUTADANS JOSÉ MANUEL
MORA PLA SOBRE MILLORA ACCESSIBILITAT A CIUTAT VELLA

DEBAT:

Després de l’exposició de la Moció pel vocal José Manuel Mora, del grup Ciutadans, el
President cedeix la paraula a la vocal Rosa Domínguez.

Intervé la vocal Rosa Domínguez. En primer lloc demana disculpes al vocal de Ciutadans
per no haver entés el llenguatge polític que s'utilitza en el Consell, que no té res a veure amb el
personal. Vol enllaçar això amb el reconeixement de tot el que s'està fent en matèria
d'accessibilitat pel grup Ciutadans, que ha fet propostes molt positives i constructives en el Ple,
que de fet s'han acceptat.

La vocal Rosa Domínguez dona la benvinguda a aquesta mena de propostes, que a més és
una línia de Treball que està desenvolupant-se en diversos departaments de l'Ajuntament, i
proposa estudiar aquesta proposta en el grup de Treball i traslladar-la als servei tècnics
competents perquè s'estudie la viabilitat d'instal·lar aquest tipus de senyalitzacions.

ACORD:

S'aprova per unanimitat la Moció alternativa.

NARCISO ESTELLES ESCORIHUELA - PORTAVEU ADJUNT - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  JOSÉ MANUEL MORA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA. 
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 Más de un millón de personas con discapacidad auditiva de distinto tipo y grado existen en
España, según la última encuesta del Instituto Nacional de Estadística (INE), y más del 98 % de
la población con discapacidad auditiva son personas que se comunican en lengua oral y, en su
mayoría son usuarios de prótesis auditivas. A este colectivo se suman otros como las personas
sordas usuarias de lengua de signos, con discapacidad intelectual, con discapacidad visual, con
TEA, con problemas de salud mental, y otros colectivos.

La sociedad actual aboga por la Plena Inclusión y el respeto a los derechos humanos pero
debe tener en cuenta las necesidades de todas las personas de forma igualitaria. En plena era de
las tecnologías debemos erradicar la falta de accesibilidad.

El marco normativo establece las bases para cumplir la plena Inclusión y la accesibilidad a
la comunicación, pero sigue sin cumplirse la legislación lo que produce una discriminación y
vulneración de los derechos de las personas con discapacidad y su acceso a la comunicación e
información, atentando contra su autonomía personal.

La Ley General de Derechos de las Personas con Discapacidad y su Inclusión Social; la de
Accesibilidad y Supresión de Barreras Arquitectónicas, Urbanísticas y de la Comunicación; la
Convención de las Naciones Unidas sobre los Derechos de las Personas con Discapacidad de
2006 y la Estrategia Integral Española de Cultura para Todos, de 2011 son algunas normas
defensoras de los derechos de estas personas. El plazo para cumplir las condiciones básicas de
accesibilidad ha vencido pero existen barreras en la comunicación e información.

Las administraciones públicas tenemos el deber y la obligación de cumplir y hacer cumplir
la legislación y defender los derechos fundamentales de todos los ciudadanos.

Valencia debe ser ciudad más accesible y cómoda para la movilidad peatonal, y con ese
motivo, presentamos la siguiente propuesta de acuerdo:

 

Instalar, de forma inmediata, pictogramas en la zona centro de la ciudad, en concreto
en la zona del distrito de Ciutat Vella, como primera fase de colocación de ‘pictos’ en
cruces sefamorizados y edificios públicos de los diferentes barrios de la ciudad.

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000017-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTA QUE PRESENTEN EL PORTAVEU DEL GRUP POPULAR PABLO
CARRERES JACOBO GARGALLO I EL VOCAL IVÁN ESCRIVÁ ROIG: EXECUCIÓ DE
PRESSUPOST EN LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA

SANTIAGO BALLESTER CASABUENA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL
POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE EL PORTAVOZ PABLO
JACOBO CARRERES GARGALLO CON DNI 45.634.009-P Y EL VOCAL IVAN
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ESCRIVÁ ROIG CON DNI 73.778.041-K A LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT
VELLA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR

 

Faciliten de manera pormenorizada todas las actividades llevadas a cabo por esta Junta
Municipal, así como la ejecución del presupuesto para el año 2019 y primer trimestre del 2020.

RESPUESTA:

ELISA VALIA COTANDA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ CIUTADANA I ACCIÓ VEÏNAL

RESPUESTA.-

En la siguiente tabla adjunta se enumeran las actividades culturales y deportivas propuestas
por los grupos de trabajo, aprobadas en el respectivo Consejo de Distrito celebrado en la Junta
municipal de Ciutat Vella, y realizadas a lo largo del ejercicio 2019 ascendiendo el importe total
a 9.820,15 €.

En relación al primer trimestre del ejercicio 2020, previamente a su realización debe
aprobarse por el Consejo Municipal de Distrito la relación de actividades a realizar durante el
ejercicio 2020 a propuesta de los grupos de trabajo.
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##ANEXO-1711342##

 

EXPEDIEN
TE 

ACTIVIDAD FECHA 
ACTIVIDAD 

CONCEPTO TOTAL 
FACTURA 

FECHA 
RESOLUCIÓ
N  

Nº 
RESOLU
CIÓN  

E-02301-
2019-61 

TEATRO FORUM CONTRA LA 
VIOLENCIA DE GÉNERO 21/02/2019 

TALLER DE TEATRO: MONÓLOGO, 
DEBATE CONTRA LA VIOLENCIA DE 
GÉNERO  360,00 € 19/02/2019 VC-307 

E-02301-
2019-95 

3 PASEOS GUIADOS POR 
CENTRO HCO VALENCIA 

MARZO/19 
A 

MAYO/2019 

IDENTID. HCO MONUMENTAL 
VINCULADA AL URBANISMO DEL 
CENTRO HCO VALENCIA (3 PASEOS) 1.000,00 € 21/03/2019 FS-267 

E-02301-
2019-96 ESTANDARTES 

ABRIL/19 A 
JUNIO/2019 ESTANDARTES 101,64 € 21/03/2019 FS-268 

E-02301-
2019-97 

TODOS LOS CAMINOS 
LLEVAN AL CENTRO DE 
FORMA SALUDABLE 
(VINILOS) 

1 MES 
DESDE LA 

FECHA 
ADJUDICAC. 

TODOS LOS CAMINOS LLEVAN AL 
CENTRO DE FORMA SALUDABLE 
(VINILOS) 0,00 € 

 NO 
REALIZADO   

E-02301-
2019-104 

TALLER AHORRO 
ENERGÉTICO EN EL HOGAR 28/03/2019 

TALLER CON ATENCIÓN 
ESPECIALIZADA DE AHORRO 
ENERGÉTICO EN EL HOGAR 153,00 € 21/03/2019 FS-269 

E-02301-
2019-108 

CAMPEONATO AJEDREZ 
INFANTIL 18/05/2019 CAMPEONATO AJEDREZ 1.200,00 € 14/05/2019 FS-355 

E-2301-
2019-150 

ACTIV.INTERGENERACIONAL 
"JOCS POPULARS" 16/05/2019 

ACTIV.INTERGENERACIONAL "JOCS 
POPULARS" 270,44 € 12/04/2019 FS-307 

E-2301-
2019-150 

ACTIV.INTERGENERACIONAL 
"JOCS POPULARS" 16/05/2019 

ACTIV.INTERGENERACIONAL "JOCS 
POPULARS" 134,64 € 12/04/2019 FS-307 

E-2301-
2019-150 

ACTIV.INTERGENERACIONAL 
"JOCS POPULARS" 16/05/2019 

ACTIV.INTERGENERACIONAL "JOCS 
POPULARS" 318,00 € 12/04/2019 FS-307 

E-2301-
2019-224 DÍA DE LA MÚSICA 22/06/2019 HORCHATA, VASOS, SERVILLETAS 177,00 € 13/06/2019 FS-448 

E-2301-
2019-224 DÍA DE LA MÚSICA 22/06/2019 ACTUACIÓN GRUPO 150,00 € 12/06/2019 FS-438 

E-2301-
2019-224 DÍA DE LA MÚSICA 22/06/2019 ACTUACIÓN GRUPO 200,00 € 12/06/2019 FS-438 
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10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000017-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTA QUE PRESENTEN EL PORTAVEU DEL GRUP POPULAR PABLO
CARRERES JACOBO GARGALLO I EL VOCAL IVÁN ESCRIVÁ ROIG: POLICIES DE
BARRI CIUTAT VELLA

SANTIAGO BALLESTER CASABUENA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL
POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE EL PORTAVOZ PABLO
JACOBO CARRERES GARGALLO CON DNI 45.634.009-P Y EL VOCAL IVAN
ESCRIVÁ ROIG CON DNI 73.778.041-K A LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT
VELLA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR

Indiquen el número de policías de barrio, desglosando en turnos de mañana y tardes, que
están operativos en cada uno de los siguientes barrios correspondientes a esta Junta municipal:

La Seu
La Xerea
El Carme
El Pilar
El Mercat
Sant Francesc

RESPUESTA:

AARON CANO MONTANER - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA DE
PROTECCIÓ CIUTADANA

 

Todos los barrios de la Junta Municipal de Ciutat Vella están atendidos en lo que hace
referencia a la presencia de Policía de Barrio. No obstante y en relación a esta cuestión, cabe
señalar la falta de previsión en cuanto a la reposición de efectivos en la plantilla de la Policía
Local, de tal manera que tras un largo periodo sin convocar procesos selectivos para la
incorporación de nuevos efectivos, desde antes del 2009 hasta el 2015, se lastró el desarrollo del
cuerpo de la Policía Local. Sabido es que los procesos de oposición han cumplir una serie de
procedimientos que se prolongan en el tiempo hasta su resolución definitiva y tras este, la
incorporación de efectivos tampoco es inmediata pues han de pasar por una serie de requisitos,
entre los que se incluye un periodo de formación, hasta su incorporación efectiva en el cuerpo.
Mientras ello ocurre la plantilla disminuye por jubilaciones u otras causas sobrevenidas.

 

 

 

E-2301-
2019-224 DÍA DE LA MÚSICA 22/06/2019 ACTUACIÓN GRUPO 456,00 € 12/06/2019 FS-438 

E-2301-
2019-224 DÍA DE LA MÚSICA 22/06/2019 ACTUACIÓN GRUPO 484,00 € 12/06/2019 FS-438 

E-2301-
2019-224 DÍA DE LA MÚSICA 22/06/2019 ACTUACIÓN GRUPO 800,00 € 12/06/2019 FS-438 

E-2301-
2019-396 FESTA DE LA INFANTESA 21/12/2019 

ALQUILER  SONIDO, MESA DIGITAL, 
MICROS 1.915,43 € 13/12/2019 VC-353 

E-2301-
2019-396 FESTA DE LA INFANTESA 21/12/2019 PRODUCTOS ALIMENTICIOS 700,00 € 13/12/2019 VC-353 

E-2301-
2019-396 FESTA DE LA INFANTESA 21/12/2019 

ACTUACIÓN COROS FESTA DE LA 
INFANTESA 800,00 € 13/12/2019 VC-353 

E-2301-
2019-396 FESTA DE LA INFANTESA 21/12/2019 

TALLER DE BAILES CON MÚSICA EN 
VIVO 600,00 € 13/12/2019 VC-353 

      TOTAL 9.820,15 €     
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Así los primeros procesos selectivos para la entrada de nuevos y nuevas policías locales,
tras el periodo indicado, se producen durante pasada y la actual legislatura ello ha ido
permitiendo la incorporación en los últimos meses de 30 y 40 policías y en la actualidad se han
iniciado los trámites para aumentar la plantilla con 50 efectivos más. En definitiva a lo largo de
los próximos meses está previsto incrementar la plantilla en 225 efectivos.

Son estas las medidas que permiten desarrollar una de las prioridades de la Delegación de
Protección Ciudadana que es la política de proximidad, incrementando los agentes de barrio y
modernizando, aún más, los medios de los que disponen en la actualidad. A ello se añade la
implementación de las medidas de Mediación Policial en la resolución de conflictos.

Por otra parte, señalar que la reestructuración de la Policía Local está permitiendo la
optimización de recursos. Con ello además de considerar la asimetría de la ciudad en cuanto a la
distribución de los medios, se incrementa y mejora la efectividad.

 

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUP MUNICIPAL CIUTADANS JOSÉ
MANUEL MORA: LLICÈNCIES I DECLARACIONS D'OBRA

NARCISO ESTELLES ESCORIHUELA - PORTAVEU ADJUNT - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS
JOSÉ MANUEL MORA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL, A LA
JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA. 

Con el anunciado fin a la moratoria hotelera que regía desde 2018,

¿Qué licencias y declaraciones de obra y actividad para nuevos hoteles y apartamentos
turísticos se adaptan a las restricciones del Plan Especial y, por lo tanto, quedan desbloqueadas?

RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - COORDINADOR GENERAL - ÀREA DE
DESENVOLUPAMENT I RENOVACIÓ URBANA I HABITATGE

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO CIUTADANS AL
CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA DE MARZO
DE 2020

Una vez aprobado definitvamente el PEP, el nuevo régimen de usos terciarios hoteleros
queda restringido en el área de calificación residencial con las condiciones específicas
establecidas en cada subámbito de calificación de dicha área.
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Tienen la información disponible en la web del Ayuntamiento.

12 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES

Demana la paraula el vocal del grup Vox José Manuel Fandos. En primer lloc, diu que
s'han realitzat unes pintades en carrer Horts, que són ofensives per al grup Vox, per la qual cosa
demana que s'eliminen, ja que inciten a l'odi. El vocal Jesús Timoneda l'informa que ja estan
esborrades. El vocal José Miguel de Vicente afirma que quan apareixen pintades que inciten a
l'odi, la brigada municipal quan té coneixement procedeix a esborrar-les, ja es tracte
d'emplaçaments privats o públics.

El vocal José Manuel Fandos dona les gràcies. En segon lloc vol exposar, que ja que Lo
Rat Penat està dins de Ciutat Vella, ha fet un manifest sobre l'al·lusió que s'ha fet a l'Ajuntament
de Barcelona per Oda Colau, sobre la consideració de les falles com a festa tradicional catalana.
No s'ha dit res des de l'Ajuntament ni la Generalitat, per la qual cosa no sap si des de la Junta es
pot dir alguna cosa sobre aquest tema. El President diu que no té constància de la literalitat del
que s'ha dit, i trasllada la qüestió al grup de cultura per si coneix l'assumpte

Prén la paraula el vocal de Cultura, per a preguntar si estan parlant de les Falles del
Pirineu. El vocal José Manuel Fandos diu que no, que són les falles de València. Intervé el vocal
de Ciutadans per a aclarir que l'expressió diu festes de llum i foc “als paisos catalans”. Intervé la
vocal Rosa Rodríguez: en qualsevol cas, es pot dir que les falles són una festa valenciana i punt,
no hi ha més que afegir. Intervé el President afirmant que les Falles són patrimoni de les
valencianes i valencians, de València i de la Humanitat. És una festa valenciana i si algú té
dubtes, es ratifica en el Consell.

Intervé el vocal Iván Escrivá per a fer un prec relatiu als grups de treball, als companys que
dirigeixen les comissions de treball, a veure si pot ser que quan s'obri una Comissió de treball, es
poguera donar la paraula al representant de partit que siga per a enfocar la reunió, per a canalitzar
sobre el que es tractarà. El vocal Jesús Timoneda diu que s'intentarà, però que els grups de treball
a vegades són complicats perquè hi ha gent amb problemes seriosos que vol parlar en aqueix
moment.

Abans de continuar amb les Intervencions veïnals, el President vol fer la proposta de
celebració dels pròxims Consells de Districte, a fi que quede clar el calendari de tot l'any, fixant
les dates en el 9 de juny, el 8 de setembre i el 9 de desembre.

13 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS

*Ernesto Forner Matíes*, vecino de Ciutat Vella. Motiu de l'intervenció: “Petición de
vecinos y comerciantes sobre transporte público”.
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I no havent-hi més assumptes que tractar, s'alça la sessió sent les 21:06 hores, estenent-se
la present Acta, que signa amb mi la Presidència, de tot això com a Secretària en dono fe.


